
Audit- en rekeningcommissie 
concept-besluitenlijst 09 april 2025 

 

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de conclusies en toezeggingen van 

de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt verspreid onder 

de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en andere 

belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een verslag 

gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, tel. 6292479 en email 

griffie@hilversum.nl 

 

 

Agendapunt  Termijn 

1. Opening en 
vaststellen agenda 

- Er is geen bericht van verhindering ontvangen. 

- De heer Westerneng is digitaal aanwezig. 
- Als gast zijn aanwezig: 

- mevrouw J. Kalk, wethouder Financiën (t/m 

agendapunt 7); 

- de heer A. van Geijlswijk, planeconoom (t/m 
agendapunt 6); 

- mevrouw S. van Rooij, lid team Projecten, plan 

Economie (t/m agendapunt 6) 

- mevrouw S. Kort, teammanager projecten (t/m 
agendapunt 6); 

- de heer M. van Oosterom, concerncontroller 
- de heer M. Schumm , concerncontroller 

 

 

2. Vaststellen verslag 

en besluitenlijst ARC  

04 maart 2025. 

De volgende gevraagde wijzigingen zijn vooraf schriftelijk 

kenbaar gemaakt op het verslag: 

- Lid Westerneng verzoekt: Op pagina 1 van het verslag 

deze passage ‘Hij wil geen raadslid zijn en over tien jaar 

terugkijkend het gevoel hebben te vaak te hebben 

ingestemd met projecten’ te wijzigen in: ‘Hij wil niet over 

10 jaar terugkijkend de conclusie moeten trekken dat er 

besluiten zijn genomen met een onverantwoorde 

financiële impact’. 

De bestaande formulering reflecteert niet wat dhr. 

Westerneng heeft gezegd. Er ontstaat onterecht de 

indruk dat dhr. Westerneng geen raadslid meer zou 

willen zijn, dit is niet juist. 

- Lid Remmer verzoekt: Op pagina 4: ‘Wethouder 

Remmers’, te wijzigen in ‘Mevrouw Remmers’. 

De volgende wijzigingen zijn ter vergadering verzocht: 
- Lid Van Nistelrooij merkt op dat ten aanzien van het 

voorstel van D66 en Democraten Hilversum er een 
verschil bestaat tussen het vermelde in het verslag en de 
besluitenlijst. De actie om een brief naar het college te 
sturen staat niet in het verslag en moet wel daarin 
opgenomen worden. Ook is deze niet voor rekening van 
hem of de leden Más of Westerneng. 

- De heer Van Oosterom (concerncontroller) verzoekt de 
zinsnede op pagina 7 over de managementletter ‘(…)dat 
hij met verplichtingen werkt’ te wijzigen in ‘(…)de 
organisatie met verplichtingen werkt’. 
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Het verslag wordt met deze wijzingen vastgesteld. 
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 

3. Mededelingen 
 

Besproken wordt de datum van de vergadering van de ARC 
van 28 mei i.r.t. de indiening van de technische vragen voor 
de jaarstukken. De datum van 28 mei blijft gehandhaafd. 
 
De voorzitter deelt een statusupdate over de 
scenarioworkshop van 20 juni. 

 

4. Actielijst Lid Remmers geeft aan het doel en de rol van de ARC in de 
vergadering van juni te willen bespreken, omdat zij zich 
afvraagt of gemeenteraadsleden de huidige diepte van de 
geagendeerde financieel-technische stukken moeten weten 
en begrijpen. De ARC besluit conform verzoek. 
 
De actielijst is ter kennisgeving aangenomen. 

 

5. Position Paper Portefeuillehouder Kalk is bij dit agendapunt aangesloten. 
 
De position paper is inhoudelijk besproken. 
Wethouder Kalk heeft aangegeven het nieuwe model — 
waarbij investeringsvoorstellen getoetst worden aan een 
maximale schuldquote over een periode van 10 jaar — te 
willen implementeren voor de Voorjaarsnota van volgend 
jaar. De Voorjaarsnota geldt daarbij als het logische 
kaderstellende moment om het gesprek met de raad te 
voeren over investeringskeuzes. Gedacht wordt aan het 
opnemen van een apart hoofdstuk in de Voorjaarsnota. 
Tot slot heeft zij aangegeven zich te beraden op het 
informeren van de raad via een raadsinformatiebrief over 
de verdere toepassing van het model, na behandeling in de 
commissie. 

 

6.  MPG Portefeuillehouder Kalk is bij dit agendapunt aangesloten 
samen met de heer Van Geijlswijk en mevrouw Van Rooij. 
 
Het MPG is inhoudelijk besproken. 
Op verzoek heeft portefeuillehouder Kalk aangegeven dat 
wordt onderzocht of historische cijfers uit eerdere jaren 
alsnog kunnen worden toegevoegd. De cijfers zijn volgens 
de ambtelijke ondersteuning snel via Excel beschikbaar. 
Er is tevens aangegeven— indien mogelijk — een apart 
bestand met aanvullende visualisaties (zoals grafieken) van 
het MPG aan te leveren, ter ondersteuning van inzicht in 
risico’s en realisatie. 

 

7. Gesprek met 

portefeuillehouder 

Portefeuillehouder Kalk is bij dit agendapunt aangesloten. 
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Kalk inzake voorstel 

D66 en Democraten 

HilversumHilversum-

fracties 

Er is gesproken over het samenspel tussen raad en college 
en de behoefte aan duidelijke spelregels en werkafspraken 
voor wat betreft de financiële spelregels. 
De ARC stemt in met het voorstel van de secretaris om de 
thema’s samenspel raad-college en budgetspelregels voor 
de raad nader uit te werken. 
De ARC besluit de secretaris op te dragen dit voor te 
bereiden richting een toekomstige ARC-sessie (bijvoorbeeld 
juni), in samenwerking met de heer Van Oosterom. Daarbij 
wordt onder andere gekeken naar bestaande voorbeelden, 
zoals de budgetspelregels bij andere gemeenten. 
 
Wethouder Kalk wil bij eventuele budgetspelregels voor de 
raad dat deze ook ambtelijk worden geborgd. Zij pleit er 
daarom dat dhr. van Oosterom dit (mede) uitvoert.  
Er is de wens uitgesproken om de budgetspelregels 
beschikbaar te hebben vóór de start van de nieuwe raad. 
 
De secretaris geeft aan het door mevrouw Remmers gedane 
verzoek tot een gesprek over de rol, diepgang en reikwijdte 
van de ARC voor te bereiden ten behoeve van een ARC-
sessie in juni. 

8. Rondvraag en 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.00.  

 


